

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 7 juillet 1914, a.m.

Son Honneur le Maire Martin, Président. Tous présents.

1.—(21511) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, déclarant que, par suite du changement de la nature du pavage de certaines rues, suivant détails mentionnés dans la liste annexée audit rapport, il y a lieu de retourner au fonds d'emprunt une somme de \$180,465.55, à même le crédit voté, le 22 avril 1914, pour la construction de pavages permanents.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport et de faire rapport au Conseil en conséquence.

2.—Soumis un rapport du Surintendant de Police, approuvé par Son Honneur le Maire, recommandant la nomination de constables, savoir:

Antoine Leclair, pour porter le No 84;  
William Tobin, pour porter le No 326;  
Joseph Valade, pour porter le No 403;  
Maurice Bourgojn, pour porter le No 503;  
Herma Pion, pour porter le No 806;  
Télesphore Collin, pour porter le No 620;  
Adéodas Laframboise, pour porter le No 638;  
Clarence McNeil, pour porter le No 712;  
Isidore Charland, pour porter le No 818.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

3.—(18817) Soumis un rapport du Département en Loi ainsi que le dossier concernant l'établissement d'une voie de tramways sur la rue Bernard, de la rue St-Laurent à l'avenue du Parc.

Il est proposé par M. le Commissaire Côté, appuyé par M. le Commissaire Hébert,

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 7th July 1914, a.m.

His Worship Mayor Martin, Chairman; all the members of the Board.

1.—(21511) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, stating that owing to a change in the nature of the paving of certain streets, according to the details mentioned in the list annexed to the said report, a sum of \$180,465.55 can be returned to the loan fund, out of the appropriation voted on the 22nd April 1914, for the construction of permanent pavings.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said report be approved and that a report be made to Council accordingly.

2.—Submitted a report from the Superintendent of Police, approved by His Worship the Mayor, recommending that the following persons be appointed constables, viz.:

Antoine Leclair, to bear No. 84;  
William Tobin, to bear No. 326;  
Joseph Valade, to bear No. 403;  
Maurice Bourgojn, to bear No. 503;  
Herma Pion, to bear No. 806;  
Télesphore Collin, to bear No. 620;  
Adéodas Laframboise, to bear No. 638;  
Clarence McNeil, to bear No. 712;  
Isidore Charland, to bear No. 818.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be approved.

3.—(18817) Submitted a report from the Law Department, as well as the documents, anent the establishment of a tramway track on Bernard street, from St. Lawrence street to Park avenue.

Moved by Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert,